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ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do raportu o stanie miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w raporcie o stanie miasta Gliwice (strona nr 75) znajduje się następujący zapis:  

„W 2020 roku w pasach drogowych rozpoczęło się sadzenie drzew w ramach „Zielonych 

ekranów akustycznych w pasach drogowych miasta Gliwice” (nasadzenia przy ul. Portowej, 

Tarnogórskiej, św. Wojciecha).” 

Dla nas szczególnie istotna jest ul. św. Wojciecha, której mieszkańcy notorycznie 

skarżą się na hałas dobiegający z Drogi Krajowej nr 88.  

W związku z powyższym, prosimy o informacje na jakiej podstawie stwierdzono, że 

problem hałasu przy ul. św. Wojciecha rozwiążą „zielone ekrany akustyczne”? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

 


